



LUDWIG-
MAXIMILIANS-
UNIVERSITÄT
MÜNCHEN

Postdoc Support Fund
Medizinische Fakultät der Ludwig-Maximilians-Universität München



Hinweise zur Unterstützung von Veranstaltungen und Workshops für Postdocs im Rahmen des Postdoc Support Fund an der Medizinischen Fakultät

Information on applying for events and workshops for postdocs
as part of the Postdoc Support Fund at the Medical Faculty

Fördervoraussetzungen:

- Die Zielgruppe der geplanten Veranstaltung sind Postdocs ohne Lebenszeitprofessur.
- Die Anträge können von einzelnen Postdocs oder Postdoc Initiativen/Assoziationen gestellt werden.
- Die geplante Veranstaltung dient entweder der wissenschaftlichen Weiterbildung oder bereitet auf eine Karriere innerhalb oder außerhalb der Universität vor oder zielt auf die Vernetzung mit anderen Postdocs außerhalb der eigenen Einrichtung.
- Bei der Antragstellung ist anzugeben, für wie viele Teilnehmer:innen der geplante Workshop gedacht ist.

Funding requirements:

- The target group of the planned event are postdocs without a lifetime professorship.
- Applications can be submitted by individual postdocs or postdoc initiatives / associations.
- The planned event serves either for further academic education or prepares for a career inside or outside the university or aims at networking with other postdocs outside the own institution.
- When submitting the application, it must be stated for how many participants the planned workshop is intended.

